
Thamen verbouwt en wil graag de mening van 

docenten en leerlingen horen over de hui-

dige techniekvleugel en de wensen voor een 

toekomstige ruimte. Directeur Ger Jägers leidt de 

discussie. Hij vraagt de leerlingen en docenten over 

hun ervaringen met de huidige praktijkvleugel. Ei-

genlijk is iedereen wel tevreden. Steff Braat: “Het is 

een leuke vleugel met leuke vakken”. Medeleerling 

Ricardo van der Hoek knikt: “Iedereen weet dat hier 

de techniek zit.” “En techniek is leuker dan theorie-

lessen”, vult Dominique Graauwmans aan. Docent 

Paul van Rijn van techniek lacht: “Het ruikt hier 

naar techniek en dat vind ik fijn.” Docente kunst-

vakken en CKV Mare van der Molen vindt de ruimte 

in de praktijkvleugel fijn: “Door de sheddaken en 

het vele licht heeft het iets van een atelier. Het is 

lekker industrieel en dat moet vooral zo blijven.” 

Toch is er ook kritiek op de huidige ruimten. Docent 

Jaap Stam merkt op dat de akoestiek er zo slecht is.

GELUID EN TEMPERATUUR AANPAKKEN
Dion Doornekamp vindt het fijn dat het in de praktijk-

vleugel rustiger is dan in de aangrenzende kantine: 

“Het is echt een gang die bij de praktijklokalen komt. 

In de pauze blijven de leerlingen in de kantine. Toch 

is het er wel vaak rommelig en dat vindt docent Jaap 

Stam ook: “Er mag meer lijn in komen, met mooie 

tafels en werkbladen, we hebben vijf verschillende 

soorten kasten en ook op het gebied van ICT is het 

een beetje gedateerd.” Abderrahmane Bensalah 

vindt de kleuren wat saai en dat vindt Dominique 

ook. Nick Buskermolen lijkt het leuk wanneer er wat 

meer graffiti en afwisseling in de kleuren zou komen. 

De vakdocenten willen ook wel wat veranderen: een 

afzuiginstallatie, meer computers en printers. Mare 

zou de faciliteiten willen verbeteren en collega Luc 

Smit van voertuigentechniek zou het geluid en de 

temperatuur aanpakken, evenals de isolatie in de 

praktijklokalen. Joerie Nap en Dominique vragen zich 

af of je geen ruimte in de praktijklokalen gaat missen 

als je gaat verbouwen. Het zijn toch fijne lokalen met 

genoeg ruimte om te werken en te leren?”

Verschillende partners van Schooldomein werken samen aan een innovatieve leeromgeving in RKSG 
Thamen in Uithoorn. Het betreft een traditionele VMBO-school, waarbij de gang tussen de praktijk-
lokalen getransformeerd wordt tot een skills lab. Hoe kijken leerlingen en docenten er tegenaan?  
Het verslag van de 0-meting.

Tekst Thomas Nobel en Sibo Arbeek

Thamen aan de  
vooravond van  
transformatie

LEERLINGEN- EN DOCENTENPANEL OVER NIEUWE LEEROMGEVING

“Wanneer 
het vak leuk 
is houden we 
ons aan de 
afspraken.”
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VAN GANG TOT SKILLS LAB
Dan laat Ger het filmpje zien over de nieuwe inrich-

ting tot het skills lab van Thamen. Het panel ziet hoe 

de gang wordt getransformeerd tot een kleurige tus-

senruimte met nissen en verschillende soorten werk- 

en loungeplekken. Ze vinden het mooi, maar hebben 

ook opmerkingen op de vragen van Ger. Dion: “Mag 

je hier dan ook in de pauze zitten? “Nee, dat mag niet, 

het is echt onderdeel van de nieuwe praktijkvleugel,” 

legt Ger uit. Maar dat gaat zo niet werken, denken 

de leerlingen; iedereen wil er zitten, op al die mooie 

banken en stoelen en vooral meisjes, omdat het er zo 

netjes is. Abderrahmane vraagt of het qua kleuren wel 

bij de aula past; anders wordt het zo’n andere ruimte. 

Het moet wel op elkaar aansluiten. Reno Heyser stelt 

een goede vraag: “Dit deel is voor techniek en dan 

komt er ineens een ruimte waar je moet leren. Werkt 

dat wel en is er dan wel toezicht van de docent?” 

Docent Luc legt uit dat de docent straks toestemming 

geeft om in het skils lab zelfstandig te gaan leren en 

werken. Joeri ziet het voordeel: “In het praktijklo-

kaal is het vaak druk en dan stap je er even uit om 

zelfstandig of in groepjes te kunnen werken.” Reno is 

bang dat docenten er geen oog op hebben als kinde-

ren in groepjes werken.” Jitske van Eerd van het  

bureau Diephuis & Van Kasteren stelt een goede 

vraag: “Waar ga je je wel aan houden en waaraan 

niet? Zijn er regels nodig?” Het antwoord is duide-

lijk: “Wanneer het vak leuk is houden we ons aan de 

afspraken”. “En zijn alle vakken hier leuk?” vraagt 

Jitske. “Ja”, klinkt het unaniem. Ze hebben er zin in en 

komen nog eens bij elkaar terug wanneer de ruimte 

is ingericht en de school is verbouwd. Schooldomein 

volgt het op de voet. 

  Vanuit Schooldomein zijn bij dit project betrokken: 

DGMR, Ecophon, ICSadviseurs, Nora Flooring, STALAD 

(www.goo.gl/2gjkk2) en VELUX.

ONTWERP EN INRICHTING

VERBOUWING TOT SKILLS LAB 

Voor
•   Wat vind je van de gang en hoe gebruik je hem?  

wat kan beter en mooier?

•   Vind je het leuk om in de huidige praktijklokalen  

 te werken en te leren? wat zou beter kunnen?

•   Wat mis je in de school wat je morgen zou willen 

veranderen?

Na
•   Denk je dat het leren leuker wordt in de  

nieuwe gang?

•   Is de nieuwe ruimte geschikt om te leren en te  

werken?

•  Waar moet je vooral voor oppassen zodat het ook een 

mooie omgeving blijft?

•   Zijn er (spel)regels nodig waaraan leerlingen en  

docenten zich moeten houden in de centrale zone?

HET PANEL

Leerlingen (leerjaar)
Joeri Nap (3)

Daan de Vor (3)

Ricardo van der Hoek (3)                             

Dominique Graauwmans (3)

Kevin Butôt (3) 

Nick Buskermolen (3) 

Reno Heyser (3) 

Steff Braat (1) 

Abderrahmane Bensalah (1) 

Dion Doornekamp (3) 

Docenten - richting
Jaap Stam - Bouwtechniek

Jeroen Klokman -Electrotechniek

Luc Smit - Voertuigentechniek   

Mare van de Molen - Kunstvakken

Paul van Rijn - Techniek onderbouw
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